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Hem arribat a l’equador del mandat havent complert gairebé la meitat 
dels acords signats entre els dos grups municipals que conformem el 
govern de l’Ajuntament de Prats de Lluçanès. El fet d’haver assolit prop 
del 50% demostra la feina feta per aconseguir el nostre objectiu: fer 
de Prats de Lluçanès un poble més just, econòmicament més pròsper, 
energèticament més sostenible i adaptat als reptes del futur.

Volem remarcar que al llarg d’aquests dos primers anys s’han 
desencallat projectes estratègics per al poble, com són la 
reforma del Cafè Teatre Orient, el canvi de gespa del Camp de 
futbol municipal, la rehabilitació de l’interior de l’edifici de la 
Farmàcia Vella o la substitució de l’enllumenat públic. També 
s’ha fet importants avenços en la retirada de l’amiant dels edificis 
municipals, així com la instal·lació de plaques fotovoltaiques al 
Pavelló Municipal, Sala Polivalent, l’Espai, l’Escola Bressol la Pitota o a 
l’Ajuntament Vell, unes actuacions que ja estan suposant un evident 
estalvi ambiental i econòmic que reafirma l’aposta del consistori per 
la protecció del medi natural. Com també ho ha estat el fort impuls 
al comerç, amb campanyes i importants subvencions per a l'obertura 
de nous establiments, unes accions que han ajudat a obrir o mantenir-
ne sis, en contra dels dos que han tancat per jubilació. També volem 
destacar que s’han fet els primers passos de cara la futura reforma 
integral de la Plaça Nova, un punt que també forma part de l’acord 
que govern i que es preveuen novetats en els propers mesos.

Per altra banda, i no menys important, els regidors i regidores d’aquest 
govern us volem anunciar que la seguretat i la neteja seran una 
prioritat absoluta. És per això que des de fa mesos s’està elaborant una 
Pla de Neteja que donarà la volta absolutament a la imatge dels carrers 
del poble. Paral·lelament, ben aviat es preveu que es puguin instal·lar 
les càmeres amb lectors de matrícules a les entrades del poble.

I així podem anar enumerant tota una llarga llista d’accions i projectes 
transformadors que van canviant profundament l’espai públic, els 
serveis i el dia a dia dels veïns i veïnes. Han sigut dos anys de “màxima 
intensitat, esforç i persistència per fer possible tot allò que semblava 
impossible. Malgrat tot tipus d’entrebancs, seguirem treballant de 
valent per fer de Prats de Lluçanès un municipi de referència que 
exerceix, amb força i convicció, la capitalitat del Lluçanès”.

Alcalde, regidors i regidores de l’Equip de Govern.



El so inconfusible del repic de 
campanes a l'església parroquial 
de Sant Vicenç, recuperat en l'edició 
passada, anunciava l'arribada de les 
Festes de Sant Joan i els Elois, una 
celebració  que ja compta amb un 
llibre que en repassa detalladament la 
seva història. 
Es tracta d’un exemplar escrit per 
F. Xavier Cortada i Jordà, que porta 
per títol “Sant Joan i els Elois de 
Prats de Lluçanès”. Editat per 
l’Ajuntament i Cal Siller, el llibre va 
ser presentat enmig d’una gran 
expectació, amb l’autor acompanyat 
de Pere Mestre i Lluís Vila. 

La revetlla de Sant Joan va arrencar 
amb la lluïda rebuda de la Flama 
del Canigó, portada per membres 
de la Unió Ciclista Lluçanès amb 
l’acompanyament del Bicibús, i que 
va acabar amb l’encesa del peveter 
i la lectura del manifest a la plaça 
Nova.

L’encesa del Petardàs Infantil 
i la posterior cercavila amb els 
Gegants i la Txaranga Tximiletak 
van donar pas a una festiva nit de 
Revetlla als Jardins de la Farmàcia 
Vella, amb l’Orquestra Dolce Vita, 
el grup de versions Akelarre i els DJ 
Karnales Sound fent ballar el públic 
intergeneracional que omplia el 
recinte.

El dia de Sant Joan va arrencar amb 
el 47è Cros de Sant Joan, amb 144 
inscrits. La cursa, organitzada per 
l’entitat Set de Córrer, va superar 
la participació de l’any passat, 
reafirmant-se com a cita esportiva 
imprescindible del programa.
Al vespre, la Cobla Orquestra 
Montgrins va oferir un concert molt 
concorregut, i quan va caure la nit, 
des del balcó de l’Ajuntament Vell, es 
va procedir a l’encesa del Petardàs, 
que va donar pas a la multitudinària 
Marxa de les Torxes i la primera 

Multitudinàries Festes 
de Sant Joan i els Elois 

ballada del Contrapàs, amb la plaça 
Vella i la plaça Nova plenes de costat 
a costat. Tot seguit, es va celebrar el 
Castell de Focs, i ja de matinada, el 
Ball de Gala i l’elecció de la Pubilla 
i l’Hereu van centrar l’atenció dels 
presents. Júlia Cruells Vilà i Jan Vilà 
Herrera van ser els escollits en una 
gala en què s’estrenava vestimenta i 
unes noves bandes brodades per la 
Maria Mercè Gost.

El dia dels Elois engegava amb la 
Trobada de carros, cavalls, mules i 
ases al polígon industrial Les Saleres. 
Després de l’esmorzar i la missa, es 
va fer el tast de coca beneïda i 
barreja al Passeig, seguit de la 
tradicional Passada que va recórrer 
el centre del poble fent parada a les 
places, on el Grup Orquestral de Prats 
va tornar a interpretar el Contrapàs 
davant de centenars de persones.

A la tarda, les Curses dels Elois al 
camí de l’ermita de Sant Sebastià van 
reunir una gran quantitat de públic, i 
un cop lliurats els premis, la jornada 
es va tancar amb sardanes al Passeig 
Lluçanès, a càrrec de la Cobla 
Principal de Berga.

Unes festes que han tornat a ser 
un èxit absolut, sobretot gràcies a 
l’esforç de multitud de persones i 
entitats que hi col·laboren any rere 
any per fer-ho possible.

Les Festes de Sant Joan i els Elois han tornat 
a esdevenir un èxit absolut de participació i 
ambient, amb els carrers plens de veïns,  
veïnes i visitants, i amb una programació 
variada que ha combinat cultura popular, 
música, tradició i esport. 

Foto: Gil Bosch



L’equip de govern anuncia amb 
entusiasme la reobertura del Cafè 
Teatre Orient després de més de vint 
anys tancat al públic, i convida la 
ciutadania a participar activament en 
els actes d’inauguració que tindran 
lloc el mes de setembre.

La primera cita serà la jornada 
de portes obertes, prevista per a 
divendres 19 de setembre, pensada 
per apropar el nou equipament a tots 
els veïns i veïnes. L’endemà, dissabte 
20 de setembre, se celebrarà la 
gala inaugural A d’Amor!, a càrrec 
del dramaturg Sadurní Vergés. 
Durant l’acte, que comptarà amb 
la participació de dos actors molt 

L’Estiu Jove de Prats 
de Lluçanès ofereix 
activitats gratuïtes per 
a adolescents durant 
el mes de juliol
_ 
Al llarg de tot el mes de juliol, el Casal 
del Jovent de Prats de Lluçanès es 
convertirà en el punt neuràlgic de 
l’Estiu Jove, una proposta impulsada 
per l’Ajuntament que va adreçada 
a adolescents d’entre 12 i 18 anys. 
L’objectiu és oferir espais de trobada, 
aprenentatge i diversió a través 
d’activitats gratuïtes i diverses.

Les activitats es duran a terme els 
dimarts i dijous, de 16 h a 19 h, 
i inclouen propostes esportives, 
creatives, formatives i lúdiques. El 
programa d’aquest any combina 
tallers i tornejos per tal d’oferir una 
experiència enriquidora i adaptada 
als interessos del jovent.

Prats estrena armaris 
intel·ligents per 
facilitar l’entrega de 
comandes i potenciar 
el comerç local
_ 
Des de finals de maig, ja estan en 
funcionament els nous armaris 
intel·ligents instal·lats a l’aparcament 
de Cal Pelut. Es tracta d’una iniciativa 
impulsada per l’Ajuntament de 
Prats de Lluçanès i finançada per la 
Diputació de Barcelona que té com a 
finalitat donar suport als comerços 
locals i oferir un nou servei logístic, 
eficient i segur a la ciutadania.

Aquests armaris, que incorporen 
l’opció de refrigeració, permeten 
que els establiments puguin deixar-
hi comandes i que els clients 
puguin recollir-les còmodament en 
qualsevol moment del dia.
Els clients que necessitin aquest 
servei poden sol·licitar-ho a qualsevol 
establiment, i aquest prèviament 
haurà d’estar donat d’alta per part de
l’Ajuntament.

'Volem compartir amb tot el 
veïnat l'estrena del nou Cafè 
Teatre Orient, l'equipament 
que esdevindrà la principal 
referència cultural del 
municipi'
_

especials, es repassaran anècdotes, 
esdeveniments i moments clau de la 
història del Cafè Teatre Orient.

Abans d’aquests actes, aquest 
proper dijous 17 de juliol es 
presentarà oficialment davant 
els mitjans de comunicació el 
calendari i la programació de 
la temporada inaugural. Aquesta 
inclourà espectacles de diverses 
disciplines artístiques, pensats per a 
tots els públics i amb una destacada 
participació de professionals locals.

En el marc d’aquesta roda de premsa 
també es donarà a conèixer la nova 
pàgina web oficial, cafeteatreorient.
cat, on es podrà consultar la 
programació completa i gestionar 
la compra d’entrades. Finalment, es 
farà públic un altre gran retorn: la 
reobertura del Bar-Restaurant del 
Cafè Teatre Orient, que tornarà a obrir 
les seves portes amb una proposta 
gastronòmica de qualitat i proximitat, 
liderada pel xef Isaac Monzó.

Bona rebuda de la 
campanya de Comerç  
Local i Sostenible a 
Prats
_
A finals de maig, l’Ajuntament, 
en col·laboració amb la Unió de 
Botiguers i el suport de la Diputació 
de Barcelona, va iniciar una 
campanya per fomentar el comerç 
local i la sostenibilitat. En aquest 
sentit, totes les persones que feien un 
mínim de 10 compres amb un envàs 

reutilitzable, tenien recompensa en 
forma d’un lot gratuït de productes 
reutilitzables. La gran resposta de 
la població va fer que abans del 
15 de juny ja s’haguessin esgotat 
existències.

El Cafè Teatre Orient, 
aixeca el teló



El projecte de construcció 
de la coberta solar a 
la zona esportiva tira  
endavant

Llum verda definitiva a la 
coberta solar energètica de 
715 m² a la zona de l’antiga 
pista de tennis de moqueta 
i el frontó adjacent. 

_

Prats impulsa la 
Setmana de l’Esport 
amb activitats del 17  
al 27 de juliol
_ 
Aquest estiu, Prats de Lluçanès 
transforma l’habitual cap de setmana 
de l’esport en una Setmana de 
l’Esport, que comptarà amb una 
desena d’activitats variades i 
organitzades per entitats de gairebé 
totes les disciplines esportives.

La iniciativa, liderada per la regidoria 
d’esports, busca fomentar la 
pràctica esportiva i els hàbits 
saludables entre la ciutadania, i 
especialment “té com a objectiu 
donar més visibilitat a totes les 
entitats, un dels motors socials i 
econòmics del poble i la comarca”, 
assegura el regidor d’esports, Pep 
Peraire Soler.

En la Setmana de l’Esport hi conviuen 
la disputa de tornejos, l’oportunitat 
de practicar esports de forma lliure 
i oberta, l’organització d’activitats de 
gran tradició i l’arribada de novetats 
trencadores, com les Traginades. 

La proposta, aprovada en el darrer 
Ple amb el vot favorable de l’equip 
de govern i l’abstenció de Mo-
vem Prats, preveu la construcció 
d’una coberta que protegirà de 
les inclemències meteorològiques 
les dues futures pistes de pàdel 
i la graderia del camp de futbol. 

A més, el poble sumarà una 
nova instal·lació amb una 
gran capacitat de producció 
d’energia renovable. 

Entra en vigor la 
nova concessió de 
la zona esportiva 
municipal 
_

La nova concessió del servei de 
dinamització, gestió, manteniment 
i neteja de les instal·lacions 
esportives de Prats de Lluçanès i el 
servei de bar de la zona esportiva 
ha estat adjudicada al pradenc Mies 

Picas per un període de 28 mesos, 
prorrogable a dos anys més.

Amb el nou contracte, s’ampliarà 
l’horari del servei de bar tant a 
l’estiu com a l’hivern, al mateix 
temps que també s’amplia l’horari 
de piscina.

A nivell contractual, el servei de 
socorrisme i els productes de 
manteniment de l’aigua aniran a 
càrrec de l’Ajuntament, i s’actualitza 
proporcionalment la retribució 
econòmica al concessionari.

L’empresa Solverd, guanyadora 
de la licitació, va fer una oferta de 
315.800 € + IVA i serà l’encarregada 
de tenir llestes les instal·lacions en el 
transcurs del proper any. 

Vols estar 
al dia de totes les 

activitats?

Consulta l'agenda a 
la nostra web: 

pratsdellucanes.cat/agenda/



La notícia del tràgic accident 
ocorregut a principis del mes de 
juny va fer augmentar novament 
la preocupació entre la ciutadania, 
reobrint el debat sobre l’estat i la 
seguretat d’aquesta via. 

En aquest sentit, l’Ajuntament 
de Prats de Lluçanès va adreçar 
una carta al director dels Serveis 
Territorials de Territori a la Catalunya 
Central, el Sr. Eduard Banqueri, per 
reclamar mesures urgents davant 
l’elevada sinistralitat d’aquest tram 
viari, que acumula dos accidents 
mortals aquest 2025.

Prats de Lluçanès 
guanya 73 habitants 
durant l’any 2024
_
La sessió ordinària del ple del mes 
de maig va aprovar la nova xifra 
definitiva del padró municipal. A dia 1 
de gener de 2025, Prats de Lluçanès 
registrava un total de 2.761 habitants 
al municipi, una quantia que equival 
a un augment de 73 persones en el 
cens respecte a l’any anterior.

En resposta a aquesta petició, els 
Serveis Territorials a la Catalunya 
Central han informat que l’Equip de 
Projectes està elaborant un informe 
d’anàlisi amb les propostes recollides 
a la reunió recentment, en la qual 
va assistir l’alcalde, Jordi Bruch, la 
primera tinent d’alcalde, Montse 
Boladeres, i diversos alcaldes i 
regidors del Lluçanès, amb l’objectiu 
de millorar la seguretat viària. 

Es preveu que aquest informe 
estigui enllestit pròximament per a 
poder iniciar les actuacions tan aviat 
com sigui possible, entre les quals 
destaquen:

Incorporació de banda sonora 
longitudinal: 
Es contempla la implantació d’una 
banda sonora longitudinal a l’eix 
de la calçada entre el PK 0+000 
i el PK 33+200, amb l’objectiu de 
reduir l’accidentalitat frontal alertant 

els conductors quan envaeixen el 
sentit contrari.

Transformació a carretera 2+1:  
Es preveu impulsar ben aviat l’Ordre 
d’Estudi per redactar els projectes 
de transformació de tota la C-62 en 
carretera 2+1. Aquesta configuració 
permetrà incorporar un sistema de 
contenció central per separar sentits 
de circulació i afegir trams amb un 
tercer carril per facilitar avançaments 
segurs.

Modificació de la intersecció amb 
la carretera de Santa Maria de 
Merlès:  
El senyor Albert Corominas, cap 
de la Gerència de Carreteres i 
Descarbonització d’Infraestructures, 
ha confirmat que la licitació d’aquest 
projecte està prevista per al mes de 
juliol.

En relació amb les actuacions de 
reasfaltatge previstes, el 2026 es 
procedirà al reforçament del ferm i a 
l’execució d’obres complementàries 
del PK 0+000 al 12+000 (TM Sant 
Bartomeu del Grau-Olost), amb un 
pressupost de 3.300.000,00 €.

Actuacions per millorar  
la seguretat viària a l’eix  
del Lluçanès (C-62)
Els Serveis Territorials de 
Territori a la Catalunya 
Central impulsaran 
actuacions per millorar la 
seguretat en aquesta via 

_

El Consell d’Infants  
tanca el curs 24-25 
amb un acte de  
cloenda retransmès 
en directe a Prats TV
_ 
Els consellers i conselleres escollits 
entre els alumnes de 5è i 6è de 
l’Escola Lluçanès i l’Escola FEDAC 
Prats van escenificar a la sala de plens 

tota la tasca portada a terme durant 
el curs d’enguany, amb una valoració 
global dels èxits assolits.

L’alcalde de Prats de Lluçanès, Jordi 
Bruch, i la regidora d’Educació i 
Igualtat, Rosa Vilà, van encoratjar 
als alumnes dels pròxims cursos 
a presentar-se i gaudir de 
l’experiència. 

Al final de l’acte, l’alcalde i la regidora 
van fer entrega de diplomes als 8 

representants del Consell d’Infants 
per agrair la seva dedicació i 
empenta. Durant tot el curs, un 
dimarts de cada mes el Consell 
d’Infants s’ha reunit al consistori per 
posar sobre la taula propostes per 
millorar el poble. 

Les sessions han estat dinamitzades 
i acompanyades per la Tècnica 
d’Educació de l’Ajuntament, amb el 
suport de l’empresa Joventot.



Per Junts sempre ha sigut 
una prioritat la mobilitat de 
l’Eix del Lluçanès. Doncs un 
cop finalitzades les obres 
de la variant de Sagàs i 
després d’haver aconseguit 
el compromís amb el Govern 
de la Generalitat, que millorarà 
la seguretat dels punts més 
conflictius, també hem rebut la 
bona notícia que s’ha aprovat 
una inversió de més de 3,3 
milions d’euros per renovar 
part de l’asfaltat d’aquesta 
carretera. Com sovint diem, 
al darrere d’aquestes obres, hi 
ha una llarga llista de reunions, 
gestions i molta insistència i 
perseverança.   

El proper mes de setembre, 
definitivament saldarem un 
deute històric amb el veïnat 
de Prats de Lluçanès. Amb 
la jornada de portes obertes, 
prevista pel divendres 19 de 
setembre i la posterior funció 
inaugural de l’endemà, 
donarem oficialment per obert 
el Cafè Teatre Orient. 
Gaudiu-lo i sentiu-vos molt 
orgullosos de tornar a tenir un 
teatre.

Detallem algunes tasques:
- Estiu jove
- Setmana de l’Esport
- Instal·lació pista de volei platja 
als jardins de la Farmàcia Vella
- Millora del clima a l’Escola   
Lluçanès
- Instal·lació de plaques 
fotovoltaiques (nau brigada, 
- Escola Lluçanès i vestidors 
camp de futbol)
- Eliminació de l’amiant a les 
instal·lacions municipals
- Licitació coberta zona 
esportiva
- Cloenda CuEmE i Consell 
d’infants, d’on va sortir la 
iniciativa de celebrar una fira 
infantil 
- Homenatge a Roser Fluvià, 
deportada a Ravensbrück, i 
col·locació d’una llamborda 
Stolpersteine
- Entrega de carretons per 
persones amb mobilitat reduïda
- Entrega d’envasos 
reutilitzables
- Tallers de sardanes al mercat

Gràcies a totes les persones, 
tècnics, brigada i entitats que 
han col·laborat i fet possible 
l’èxit dels actes de les Festes de 
Sant Joan i els Elois.

Des de Movem Prats hem 
exposat la preocupació per 
la deixadesa que pateixen els 
carrers i espais públics. Les 
queixes que ens arriben del 
veïnat són constants. Ho hem 
dit en diversos plens i hem 
demanat que el govern aporti 
solucions.

També hem manifestat el 
nostre malestar pels fets, sense 
precedents, que van succeir 
per Sant Joan a la passada 
del vespre. L’equip de govern 
té el deure de planificar i 
consensuar l’organització dels 
actes, i prendre les decisions 
d’acord amb totes les parts 
implicades. Demanem reflexió 
al govern, que treballi de forma 
participada, transparent i 
respectant totes les persones 
que participen en la festa. 
Alhora, exigim explicacions 
públiques per aquest fet. 

Agraïm la dedicació a tothom 
que ha fet possible un any més 
aquestes festes. 

Des de Movem, ens posem a 
disposició del poble. Sempre 
amb diàleg i consens.

per Prats

La veu dels grups municipals

Gran afluència a 
la Fira Infantil de 
Primavera de Prats 
de Lluçanès
_ 

Una de les propostes estrella sorgides 
del Consell d'Infants va ser la Fira 
Infantil de Primavera. Els Jardins 
de la Farmàcia Vella i al Passeig 
Lluçanès van ser l’escenari de la Fira 
Infantil de Primavera d’enguany, un 

esdeveniment que va aconseguir 
aplegar nombroses famílies amb 
infants per poder gaudir junts d’un 
matí carregat d’activitats, diversió i 
bona convivència.
El mercat d’intercanvi i venda de 
joguines, els jocs de taula i els jocs 
gegants, els inflables, els tallers 
de manualitats, l’activitat de pinta 
cares i els jocs de punteria van fer les 
delícies dels més menuts. 

A més, la fira va disposar d’un espai 
de lectura amb exemplars cedits per 
la Biblioteca Municipal Sant Jordi.




